
Møde nr. 26-21 

 

Kokkedal Skole 

Referat skolebestyrelsesmøde  

d. 8. september kl. 17.30 – 21.00 lærerværelset ØST 

Mødeleder: Anne 

 

 

 

 Kommentarer til referat  

Godkendt 

 

 Kommentarer til dagsorden 

Under evt. tages forespørgsel til SKB samt folderen til 0. og 1. årgang. 

Mikkel vil gerne have et punkt på vedr. pc-politik i forbindelse med, at flere og flere elever 

får egen computer i klasserne. 

 

 Nyt fra elevrådet 

Første elevrådsmøde afholdes tirsdag d. 14. Her vælges formand og næstformand. 

 

 Coronasituationen – herunder ” COVID-19 beredskab (mulighed for lån af  

pc’ere, fordeling mellem elever der bliver testet/ikke-testet) 

Kirsten skitserer forløbet fra første Coronaudbrud i 9. kl. til nu, hvor vi ikke har haft nye 

tilfælde den sidste uge. 

Kirsten oplyser om de nye retningslinjer ved smittetilfælde/hjemsendelse (kan læses i det 

nyhedsbrev, der sendes ud mand.). 

 

 Status på byggeriet, herunder Spor A, legeplads samt tidsplan for spor C-D-E. 

Vi mangler endnu en samlet plan fra Swego – både tidsmæssigt og økonomisk. Dette 

efterspørger skolebestyrelsen. Dette for at få en idé om, hvor vidt vi vil skulle søge en 

ekstrabevilling. 

Gymnastikkens hus skulle gerne åbne før jul. 

Spor A åbnes efter jul. 

Kantinen på Vest åbnes ca. uge 46. 

Sciencecentret skulle gerne, i sin grove form, stå klar omkring maj. 

Vi regner med /håber på at alt står klart om 2½ år. 

Skolebestyrelsen peger stadig på, at der er brug for en opdatering af legepladsen ved spor A. 

 

 Prioritering af fokusområder i forhold til årskalender (se bilag) 

 

 



 Mødedatoer for kommende skoleår  

Se nederst på siden. 

 

 Nyt fra formand og skoleleder.  

9. klasserne vel hjemme fra lejrskole. 

Kirsten og Magnus er p.t. på besøg i institutionerne – charmeoffensiv. Det lader til vi får 

rigtigt mange børn fra alle institutioner. Det tyder på 4 kommende bh.kl. 

Der holdes infomøde d. 21/9 for evt. kommende bh.kl.forældre. 

 

 Nyt fra Børne-skole-udvalget  

Ungdomsklubben, Ung 2980, der hidtil har været matrikelløs, kommer nu til for det næste 

års tid at dele lokaler med KUKF, Kokkedal Kultur og Ungdomsforening, i Egedalshallen. 

 

Kokkedal Skole har sammen med Fredensborg og Humlebæk skole sagt, ja, til at være med 

i en ansøgning til A.P Møller fonden. Der er tale om et trivselsfremmende projekt, der skal 

udvikle elevernes sociale og mentale styrker. Projektet bliver således en slags udbygning af 

det projekt, der allerede kører på 8. årgang, omhandlende forebyggelse af stress, angst og 

præstationspres. 

 

 Efterretningssager  

 

 Evt.  

Vi tager plan for forældremøder på på et af de kommende møder. Den går lige omkring 

skolen til en revidering i første omgang.  

 

Vedr.henvendelse fra Mathilde Mølbach: Anne og Torben stiller op til henholdsvis interview og 

phot-shoot. Anne kontakter Matilde vedr. kontakt til hende og Torben. 

 

Næste møde: Tirsd. d. 12/10 - tirsd. d. 16/11 - mand. d. 10/1 -  tirsd. d. 8/2 - tirsd. d. 15/3 - torsd. d. 21/4 - 

tirsd. d. 17/5 - tirsd. d. 14/6 

 


